
Zápis ze setkání  SR  dne 2.11. 2017 

Přítomni zástupci:  I.A, II. A, III.A, IV.A, V.A, VI.A, VII.A, 1.A, 2.A, 3.A, 4.A 

Nepřítomen zástupce: VIII.A 

Za vedení školy: p. Zavadil 

 

O čem jsme jednali: 

1. Poděkování  Lucce Markové a Kačce Urbánkové za organizaci Studentských voleb a přípravu 

termínů setkávání SR v celém školním roce. 

2. Na žádost studentů jsme si vysvětlili pojmy RVP, ŠVP, Školská rada a probrali jsme možnosti 

studentů, jak se vyjadřovat k organizaci výuky ve škole. 

3. Návrh studentů, aby se každoročního veletrhu  Gaudeamus účastnili 2. roč. VG / místo 3. 

ročníků/ kvůli lepšímu posouzení volby seminářů ve 3. a 4. ročníku. – návrh bude předložen 

vedení školy 

4. Mikuláš – proběhne v úterý 5.12. – pro NG si skupinku vzala na starost 2.A / Anežka 

Karlíková/, pro VG Lucka Marková – bude projednáno s vedením školy 

5. Návrhy V.A na akce SR: filmová odpoledne, Teplákový den, Sněhuláci, zpívání u stromečku – 

projednají zástupci tříd se svými třídami a na příští SR prodiskutujeme zpětnou vazbu 

z jednotlivých tříd.  

6. Návrh na společnou „besídku“ všech tříd v pátek 22.12. – bude projednáno s vedením školy. 

7. Žádost  o možnost pozdějšího začátku vyučování pro studenty 2. ročníků ve středu 19.12. 

kvůli koloně v tanečních – bude předložena vedení školy. 

Všechny návrhy budou předloženy vedení školy a  poté budou projednány se zástupci SR.  

Zapsala: H. Havlíčková 

 


